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Geachte dame, heer, geachte commissie, 
 
Naar aanleiding van de aanstaande raads- en commissievergadering 14 maart 2023 waarin 
de politieke partijen o.a. worden bijgepraat over " de stand van zaken rond de ontmoetingslocaties voor 

ouderen" wil ik aandacht vragen voor de huisvestingsproblematiek van grotere verenigingen zoals 

Bridgevereniging " De Vechtstreek" waarvan ik voorzitter ben.  
 
BC de Vechtstreek bestaat bijna 60 jaar, telt momenteel zo'n 160 leden en organiseert elk 
jaar van september tot en met mei tweemaal per week een bridgedrive (dinsdagavond en 
dondermiddag). Naast de sportieve strijd is het vooral ook een sociaal gebeuren waarbij er 
veel aandacht is voor de mens achter de bridger. Mede maar niet alleen dankzij een 
succesvolle Stichting Kofferbridge Maarssen leggen de leden extra contacten buiten de 
verenigingscompetitie om.   
 
Toekomstbestendigheid van de huisvesting blijft continu een aandachtspunt. BCdVS speelt 
nu in " De Open Hof" maar kent een zwervend bestaan als het om speellocaties gaat (o.a. 
Wok-restaurant de Malle Jan, Het Zand, Restaurant de Olifant) en hoelang De Open Hof 
beschikbaar blijft is onduidelijk; enkele jaren terug strandde het plan gezondheidscentrum 
Maarssen. Inflatie, slechte isolatie en extra energielasten maken het er niet gemakkelijker 
op. 
 
Als commissie heeft u geïnventariseerd hoe het staat met de ontmoetingslocaties voor 
ouderen. Bridgers met een gemiddelde leeftijd van ruim 70 jaar behoren naar mijn inzicht 
tot uw doelgroep en ik wil u hierbij vragen of u er in uw inventarisatie rekening mee heeft 
gehouden dat bridgevereniging zeer goed in staat is om ontmoetingen goed te organiseren, 
dat ze middels cursussen veel inzet plegen om eenzaamheid te bestrijden, maar dat men 
daar wel een geschikte speellocatie voor nodig heeft. We zien rondom het harmonieplein 
nieuwbouw en leegstand. Ik zou het zeer op prijs stellen als de gemeente er in haar 
bestemmingsplannen rekening mee houdt dat er ruimte moet zijn voor samenkomsten van 
grotere groepen inwoners. En mocht u in uw inventarisatie de rol van verenigingen zoals de 
onze niet hebben meegenomen dan verzoek ik u dit alsnog op te nemen. 
  
Hoogachtend, 
Kees Beukelman 
VZ Bridgeclub De Vechtstreek 
 
cc: DB-leden  BCdVS      
   
 
Met vriendelijke groet, 
 
Kees Beukelman |Medicinal Chemistry & Drug Discovery|Department of Pharmaceutical Sciences|Utrecht University | 
PhytoGeniX BV, Regulierenring 9 3981 LA Bunnik T (+31) 6 22245101 

 


